SmallRig



Cold Shoe Adapter with Furry Windscreen (White) for Sony ZV series cameras

索尼ZV系列相机冷靴防风毛套(白色)

Operating Instruction / 操作指引

·Thank you for purchasing SmallRig's product. 感谢您购买 SmallRig 产品。

 \cdot Please read this Operating Instruction carefully.

使用本产品之前,请仔细阅读操作指引。

· Please follow the safety warnings.

请注意所有警告提示并遵循使用操作指引的所有指令。

This product is compatible with the following cameras: SONY ZV-E1 / SONY ZV-E10 / SONY ZV-1 II / SONY ZV-1 SONY ZV-1F

Please confirm if your camera is supported before use.

本产品适用于以下型号的相机:

索尼ZV-E1 / 索尼ZV-E10 / 索尼ZV-1 II / 索尼ZV-1 / 索尼ZV-1F 使用前请检查确认您的相机是否在支持的范围内。

Important Note / 重要提示

In order to ensure the safety of users and prevent product damage caused by improper use, please carefully read the important notes in this operating instruction before use, and keep it properly for reference at any time.

为了保障使用者的安全以及防止不当使用导致产品损坏,请在使用前仔细阅读本手册的重要提示,并妥善保管手册资料,以备随时查阅, SmallRig 索尼ZV系列相机冷靴防风毛套(白色)-4734操作指引。

Warning / 警告

- This product contains small plastic parts, please do not place them in the reach of children to avoid danger.
- This product contains artificial plush product components, please use with caution for allergic individuals.
- 本产品内含细小塑料部件,请勿放置在儿童接触范围内,避免发生危险。
- 本产品含有人造毛绒制品部件、如有过敏、请谨慎使用。

包装清单 / In the Box

Cold Shoe × 1 Windshield × 1 Guarantee Card × 1

冷靴 防风毛套 保修卡

安装方式 / Installation



Insert the cold shoe into the cold shoe mount of the camera, so that the windshield covers the microphone at the top of the camera.

将冷靴支架插入相机的冷靴接口,使 防风毛套刚好盖住相机顶部的麦克风 接口即可。



After the cold shoe is installed into the camera's cold shoe mount, there is still a cold shoe mount on it. If more devices need to be installed, they can be installed in the cold shoe mount on the bracket.

冷靴支架占用了相机的冷靴接口后,上 方仍然保留了一个冷靴扩展接口,如需 安装更多设备,可以安装在支架上的冷 数接口中。

规格参数 / Specification

Material (s): Nylon, Fiber	材质: 尼龙、塑料
Color: White	颜色: 白色
Size: 2.5 × 1.8 × 1.2in	尺寸: 65 × 45 × 30mm
Weight 0.24oz	重量: 7g
Package Dimensions: 2.5 × 2.1 × 1.6in	单装规格: 65 × 54 × 42mm
Package Weight: 0.8oz	单装重量: 22g
Logistics Box Dimensions: 19.3 × 16.9 × 15.7in	箱装规格: 490 × 430 × 400mm
Logistics Box Weight: 37.17lbs	箱装重量: 16.86kg
Quantity: 450Pcs	装箱数量: 450套

Manufacturer: Shenzhen Legi Innovation Co., Ltd.

制浩商·深圳市乐其创新股份有限公司

Add: Rooms 103. 501 and 601, Building 5, Fenghe Industrial Park, Nos. 1301-50 Guanguang Road, Longhua District, Shenzhen, Guangdong, China,

地址: 中国广东省深圳市龙华区观澜街道新澜社区观光路 1301-50 号丰和工业园厂房 5 栋 103. 501. 601

Consignor: Shenzhen LC Co., Ltd. 委托商: 深圳市乐长科技有限公司

Add: Rooms 602, Building 5, Fenghe Industrial Park, No. 1301-50 Guanguang Road. Xinlan Community, Guanlan Street, Longhua District, Shenzhen, Guangdong, China. 地址: 中国广东省深圳市龙华区观澜街道新澜社区观光路 1301-50 号丰和工业园厂房

5栋602











执行标准:GB/T 26572-2011 Made in China I 中国制造

